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Abstract (en)
Process for removing arsenic from hydrocarbons, in which the solid scavenger is pretreated before being placed in contact with the feedstock to be
purified. The solid scavenger contains at least one element chosen from the group made up of iron, nickel, cobalt, molybdenum, tungsten, palladium
and chromium and at least 5 % by weight of the said element(s) is in sulphide form. The pretreatment consists of impregnation with a sulphur
compound, performed simultaneously with reduction. The process for the removal of arsenic takes place between 120 and 250@C in the presence
of 0-1000 mg of sulphur/kg of feedstock.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé d'élimination d'arsenic dans des hydrocarbures dans lequel la masse de captation est prétraitée avant d'étre mise
au contact de la charge a épurer. La masse de captation renferme au moins un élément choisi dans le groupe formé par le fer, le nickel, le cobalt, le
molybdeéne, le tungsténe, le palladium et le chrome et au moins 5 % en poids dudit (desdits) élément(s) est sous forme de sulfure. Le prétraitement
consiste en une imprégnation avec un composé soufré opérée simultanément avec réduction. Le procédé d'élimination d'arsenic a lieu entre 120 et
250°C en présence de 0-1 000 mg de soufre/kg de charge.
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